
 

	

Wil	je	meer	weten	over	de	master	Arbeidsrecht	en	op	de	
hoogte	blijven	van	de	master	Arbeidsrecht?	Kijk	dan	hier.	
Volg	de	master	Arbeidsrecht	ook	op	Instagram	
(@arbeidsrechtleidenlabourlaw)	of	LinkedIn	(Arbeidsrecht	
Leiden	Labouw	Law)!	 

Aan het werk in het arbeidsrecht:  

Carlijn Gerritsen (Van Doorne) 
 
Wanneer	heb	je	de	master	Arbeidsrecht	
gevolgd	en	hoe	heb	je	de	master	ervaren?	
Ik	heb	de	master	Arbeidsrecht	in	2016	
gevolgd	en	hier	geen	moment	spijt	van	
gehad.	De	docenten	zijn	zeer	betrokken	en	
staan	vrijwel	allemaal	met	één	been	in	de	
praktijk,	wat	ervoor	zorgt	dat	de	inhoud	van	
de	master	altijd	actueel	is	en	je	als	student	
de	mogelijkheid	krijgt	om	niet	alleen	de	
theorie	te	leren,	maar	ook	te	begrijpen	hoe	
bepaalde	aspecten	uitwerken	in	de	praktijk.	
Dit	heb	ik	als	zeer	waardevol	ervaren	en	ik	
kijk	met	plezier	terug	op	mijn	mastertijd.	
	
Wat	vond	je	het	leukste	aan	de	master	
Arbeidsrecht?	
De	saamhorigheid.	De	master	Arbeidsrecht	
is	relatief	klein.	Zeker	vergeleken	bij	
masters	zoals	Civiel	recht	of	
Ondernemingsrecht.	Dit	zorgde	ervoor	dat	
je	eigenlijk	iedereen	binnen	de	master	wel	
kende,	wat	tot	veel	gezelligheid	leidde!	
Daarnaast	was	ik	actief	bij	de	
studievereniging	voor	het	Arbeidsrecht,	
Sine	Labore	Nihil,	waarmee	we	veel	leuke	
activiteiten	organiseerden,	zoals	
bijvoorbeeld	de	studiereis	naar	Madrid!	
	
Hoe	ben	je	bij	Van	Doorne	gekomen?	
Van	Doorne	organiseert	maandelijks	een	
kennismakingslunch,	waarbij	je	op	
laagdrempelige	manier	kennis	kan	maken	
met	het	kantoor.	Hier	had	ik	mij	voor	
aangemeld	en	dit	is	voor	mij	aanleiding	
geweest	om	vervolgens	ook	te	solliciteren	
voor	een	student-stage.	Tijdens	mijn	
student-stage	leerde	ik	Van	Doorne	nog	

beter	kennen	en	zowel	het	kantoor	als	de	
sectie	Arbeidsrecht	&	Pensioen	is	mij	toen	
zo	goed	bevallen	dat	ik	uiteindelijk	besloten	
heb	ook	bij	Van	Doorne	te	solliciteren.	Ik	
heb	het	nog	steeds	erg	naar	mijn	zin!	
	

	
	
Vind	je	dat	de	master	Arbeidsrecht	goed	
aansluit	op	je	huidige	functie	en	heb	je	
veel	aan	de	in	de	master	opgedane	
kennis?	
Ja,	ik	vind	dat	de	master	Arbeidsrecht	goed	
aansluit	bij	mijn	huidige	functie.	De	
docenten	van	de	master	zorgen	ervoor	dat	
de	actualiteiten	worden	besproken,	zodat	je	
goed	op	de	hoogte	bent	van	wat	er	speelt	
binnen	het	arbeidsrecht	en	in	de	praktijk.	
Daarnaast	heb	ik	veel	gehad	aan	de	vakken	
Practicum	en	Privatissimum	waar	je	goed	
leert	schrijven	en	je	leert	verdiepen	in	een	
onderwerp.	Iets	wat	goed	van	pas	komt	in	
de	praktijk!	


